
Gruppe: FAU – Våland 

Møtested: Personalrommet, Våland skole 
Møtedato/ -

tid: 

25.04.2024 kl. 18 

Møteleder Cathrine Malde  

Deltakere: Rektor - Cathrine Malde 

1.trinn – Caroline Harnes, Marek L. Walczak, Cecilie Egeland-Norberg 

2.trinn – Maria Mevik, Per Hillesøy Kallevåg, Elen Forus 

3.trinn – Jan-Baptiste Curien 

4.trinn – Jens Glad Balchen, Erik Aas 

5.trinn – Hege J Bakken Viste, Anne Malmin, Hildegunn Benoni Hauge + Maiken 

Busker-Larsen  

6.trinn – Turid Knudsen 

7.trinn – Marit Mollnes 

Forfall: 3.trinn – Nina Sendecka, Krister Scheie Eilertsen 

4.trinn – Maicen Holta 

6.trinn – Nina Sendecka, Lars Kåre Selland Kleppe 

7.trinn – Janne Rasmussen, Hallgrim Ludvigsen 

KFU – Gerlinda Sara Svedberg Lindblom 

  

Sak nr.:  Ansvar 

35/23-24 Godkjenning av innkalling 

Godkjent  

 

Godkjenning av referat  

Godkjent 

Møteleder 

36/23-24 Rektor informerer 

• Skolemat 

o De fleste skoler vil si nei til den nye ordningen fordi en 

ikke ønsker å ha betalingsordning.  

• Status 9A-saker 

o 6 aktive saker, 1 avsluttet, 1 ny 

• SFO undersøkelsen og Foreldreundersøkelse 

o Oppsummering ligger vedlagt saksdokumentene 

o Elevundersøkelsen førte til ny undersøkelse om 

læringsmiljø som ble gjennomført forrige uke for å 

avdekke mer om problemene som ble rapportert i 

elevundersøkelsen 

• Dysleksivennlig skole 

o Det er en lang og tidkrevende prosess. Skolen har startet 

arbeidet med å lage en leseplan som er et av skrittene som 

kreves for å bli dysleksivennlig. 

• Aktiviteter fremover 

o Øvetog 16. mai til Vålandshaugen barnehage 

o Foreløpig er Våland skole nr 19 av 49 i barnetoget. 

o 7. klasse-avslutning/fest må planlegges – onsdag i siste 

skoleuke kl. 18-20 – 7. klasse-representanter tar dette på 

epost 

Rektor 

37/23-24 Ny FAU-leder 

Ny FAU-leder trenger ikke ta 17. mai-talen; det har 17. mai-komiteen 

funnet noen til å gjøre. Ca. en samtale med rektor mellom møtene. 

Caroline melder seg til å være FAU-leder i ett møte. 

Rektor 

38/23-24 Informasjon fra 17.mai komite Gruppe 



Planleggingen av lekene ser ut til å være i boks. God overføring fra 

fjorårets arrangører. En svampebob-klovn har forsvunnet siden i fjor – 

etterlyses videre. Ut- og innryddingsoppgavene er også planlagt og fordelt 

klassevis.  

 

Do- og dørvakter er planlagt for å unngå at det blir forsøpling og rot med 

doene. FAU har fått kr 5000 til arrangementet/premier. En politiker fra 

bydelsutvalget skal holde tale – blomster må kjøpes til talerne.  

 

Dokumenter som viser arbeidsoppgaver og kjøreplaner er overført fra 

2022 og bør lagres på en måte som gjør at neste 17. mai-komite også kan 

bruke det. 

39/23-23 Reglement for orden og elevpermisjon til høring.  

KFU har sendt over deres innspill til forskriften. Dette ble diskutert i 

møtet. 

 

Innspill fra FAU om skoleregler: 

 

§ 3 – reglene skal åpne for at elever kan be skolen om å ta tak i saker som 

oppstår utenfor skoleitd og skoleområde, men som påvirker elevens 

skolehverdag/trygt skolemiljø. 

 

§ 5 – forskriften må inneholde mer informasjon om hvordan man skal 

forholde seg når ens rettigheter blir brutt, hvem som har plikt til å følge 

opp og hjelpe til når en elev mener at dens rettigheter er brutt 

 

§ 13 – støtter KFUs forslag til endringer/konkretriseringer 

 

Innspill fra FAU om permisjonsregler: 

 

FAU ønsker at mengden permisjon og søknadsfristen skal kunne vurderes 

mer skjønnsmessig. 

 

Jens skriver et svar og sender til FAU, og etter kort tid til kommunen med 

mindre det er feil i svaret. 

Rektor 

40/23-24 

 

 

 

Informasjon om og oppdatering fra gruppene 

 

A: Trafikksikkerhetsgruppa 

Gruppemedlem: Jens 

Fokus på anleggsarbeidet og ønsker tilbakemelding på det hvis det 

finnes 

 

B: 17.mai-komité 

Komitémedlem: FAU-leder, kasserar Erik Cockbain, FAU-rep fra 

2.trinn og 6.trinn 

Se status i egen sak. 

 

C: Gjenglemte klær 

Skolen prøver å gjenforene merkede klær med barn. Spre info om 

oppsamlingspunkt i bunnen av trappetårnet.  

Leder 

m.fl. 

41/23-24 Evt 

Informasjon om ny kreativ lekeplass på Vålandshaugen 

- Skulle vært ferdig bygde høsten 2023, men er ikke påbegynt. Per 

har etterspurt info og fått vite at prosjektet går sin gang, men er 

hvertfall 1 år forsinket. 

Alle 



Hvordan følges vedtak i FAU opp på lang sikt (år til år)? 

Utsatt til neste møte. 

 Neste FAU møte 06.06.24 kl 18.00  

 


